
Folketingets Socialudvalg

Dato: 2. juli 2010

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 17. juni 2010

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 538

(SOU Alm. del).

Spørgsmål nr. 538:

”Ministeren bedes redegøre for, om nedskæringerne i børnefamilieydelsen 

er et udtryk for, hvor mange børn man bør få i en familie, og i bekræftende 

fald, hvor mange børn det er?”

Svar:

Nedsættelsen af børnefamilieydelsen er ikke et udtryk for en politik om, hvor 

mange børn man bør få i en familie, men et udtryk for at børnefamilier typisk 

ikke har lige så store udgifter forbundet med de efterfølgende børn, som 

med det første. 

Nedsættelsen af børnefamilieydelsen er samtidig en del af et omfattende 

bidrag til at genoprette Danmarks økonomi. Dermed er vi med til at sikre, at 

regningen ikke sendes videre til de kommende generationer.
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